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Vragen van de fractie van WaterlandNatuurlijk aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 7 oktober 2022). 
 
Pag. 3 Aanleidingsbrief  
Te lezen valt dat het college zich ten tijde van de afronding in het voorliggende begrotingsvoorstel 2023 
zich nog beraadt op de financiële betekenis van enkele onderdelen van het coalitieakkoord.  
 
Vraag 1 
Welke onderdelen zijn dat? Wanneer komen de antwoorden? 
 
Door de onzekerheid over het Gemeentefonds hebben we een lager begrotingssaldo in 2026. Er wordt 
thans gesproken door het Rijk en de Gemeente over het dichten van het tekort door een hogere uitkering 
uit het fonds dan wel met het uitbreiden van het belastinggebied. 
 
Vraag 2 
Overweegt het college ook te kijken naar de eigen uitgaven en bezuinigingsvoorstellen te doen? 
 
Vraag 3 
Uitbreiding van het belastinggebied, betekent dat verhoging van de lokale lasten? Is dat gelet op de 
huidige lasten druk en inflatie verantwoord? 
 
 
Het kabinet heeft aangegeven dat het niet zeker is dat een inflatie correctie volledig gecompenseerd gaat 
worden.  
 
Vraag 4 
Overweegt het college ook te kijken naar de eigen uitgaven en voorstellen te doen om die tekorten af te 
dekken? 
 
 

Door de financiële ontwikkelingen en de wijzigingen op de Wet gemeente schuldhulpverlening is de kans 

groot dat er meer schuldhulp verzoeken bij de Gemeente terecht gaan komen. De Wet gemeente 

schuldhulpverlening legt grote verplichtingen bij de Gemeente, de huidige economie vergroot het 

financieel risico voor onze inwoners.  

 
Vraag 5 
Heeft de organisatie voldoende arbeidscapaciteit om te voldoen aan de wettelijke verplichting?  

 

 



Vraag 6 

Zijn de medewerkers voldoende opgeleid op die schuldsaneringswerkzaamheden uit te voeren? 

 

Vraag 7 

Het gaat hier ook om veel informatieve zaken waar de AVG op van toepassing is, voldoet de verwerking 

aan de regels en handreikingen opgesteld door de Autoriteit Persoonsgegevens? 

 

Vraag 8 

We hebben geen reservering gemaakt voor niet incasseerbare Gemeentelijke belastingen, is het 

raadzaam hier een reserve voor te maken? 

 

Pag. 5 Toerisme  
We lezen in de begroting: “we continueren de regionale samenwerking met onder andere Bureau 
Toerisme Laag Holland en zetten in op een efficiënte samenwerking. Verder gaan we ons aansluiten op de 
agenda van Metropoolregio Amsterdam toerisme. 
  
Vraag 9 

Kunt u aangeven wat de extra kosten zijn van de samenwerking met Bureau Toerisme Laag Holland en 

Metropoolregio Amsterdam Toerisme en is er enig zich op het aantal ambtenaren uren die we daar in 

investeren? 

 

Vraag 10 

Waarom gaat slechts 1% van deze begroting naar Economie en Toerisme, terwijl hier zelfs een aparte 

wethouder voor is? 

 

Pag. 8 Toerisme, recreatie en Landschap 

We lezen ”Het belang van toerisme voor onze economie wordt onderschreven, maar tegelijkertijd 

ontstaat er druk op onze kernen” er dient een goede balans te zijn tussen een prettige woonomgeving 

met ruimte voor toerisme en recreatie. Recente activiteiten onderschrijven onze angst voor een 

overbelasting van de kernen en dan met name voor wat betreft de verkeersoverlast. 

 

Vraag 11 

Zijn er plannen die bijdrage tot het verlagen van de verkeersdruk in de kernen? 

 
Pag. 7 Bouwen, wonen en voorzieningen 
We weten dat alle kosten betrekking hebben op bouwprojecten niet in de kosten zijn opgenomen maar 
worden geactiveerd als balans post om later als de projecten worden gerealiseerd verrekend te worden. 
 
Vraag 12 
Zitten er in de begroting 2023 aannames van inkomsten uit bouwprojecten en zo ja voor welke bedrag?  

 

Vraag 13 

Kunt u ons berichten hoeveel er thans per project gereserveerd staat op de balans en wat de verwachte 

toename is voor 2023? 

 

Vraag 14 

Ook de kosten van onze ambtenaren die doorberekend kunnen worden, worden niet in de begroting 

opgenomen. Kunt u aangeven hoeveel ambtenaren kosten buiten  de begroting blijven en worden 

geactiveerd. 

 

 

 

 



Nu we de verdeling van nieuwe woningen gaan veranderen en er geen sociale koopwoningen meer zijn 

krijgen we alleen betaalbare koop/huurwoningen. 

 

Vraag 15 

Dient er een nieuwe woonvisie opgesteld te worden waarin deze wijzigingen zijn opgenomen? Wanneer 

kunnen we die verwachten? 

 

Vraag 16 

Wordt er een maximale koopsom gekoppeld aan betaalbare koopwoning?  Wanneer kan het college ons 

inzage geven in die prijsstelling? 

 

 

De starterslening kent beperkingen met betrekking tot de koopsom en het inkomen. Met deze aanpassing 

is de starterslening niet meer goed hanteerbaar. 

 

Vraag 17 

Gaat het college een voorstel doen deze regeling aan te passen en zo ja wanneer kunnen we dat voorstel 

verwachten? 

 

In de omschrijving maatschappelijk doel pagina 9 beleidsdoel A: sub 4 staat Er worden specifieke locaties 

aangewezen waar alternatieve woonvormen voor ouderen gestimuleerd en gefaciliteerd worden.  

 

Vraag 18 

Is er al zicht op aangewezen locaties, wie gaat die projecten ontwikkelen? 

 

Vraag 19 

Komt er een verdeling huur en koopwoningen? 

 

Vraag 20 

Worden de woningbouwverenigingen hierbij betrokken? 

 

Pag. 10 Ruimtelijk domein    Duurzaamheid, energietransitie en klimaatadaptatie 
Vraag 21 
 Hoe gaat de gemeente Waterland zorg dragen voor de belangen van de agrarische ondernemenrs? 
 
Openbaar Domein 
Pag. 11 
Vraag 22 
Waar kunnen we het plan van aanpak vinden voor de besteding van de subsidie aan Sportservice Noord-
Holland? 
 
Pag. 13  
Vraag 23 
Wat gaat het college concreet doen met de zeer slechte resultaten van de gemeente Waterland in het 
grote emailonderzoek door het bedrijf Pricom waar onlangs zo veel over te doen was, waar is het 
verbeterplan? 

 
Sociaal Domein 
Pag. 14 
Vraag 24 
In de voorjaarsnota 2022 is het budget voor het Sociaal Domein opnieuw verhoogd. U geeft aan dat het 
aantal cliënten bij de Jeugdwet en de WMO hier aanleiding toe gaf. Kunt u aangeven wat de oorzaak is 
van deze stijging en kunt u dat wat meer toelichten? 
 
 



Vraag 25 
Wat gaat u doen om preventie in de jeugdzorg aandacht te kunnen geven? 
 
Pag. 18 
Vraag 26 
Wanneer kunnen wij via een RID een heroriëntatie op de positie van SC de Bolder en de dorpshuizen 
verwachten? Bij voorkeur voor de VJN2023? 

 
Pag.  22 Bestuur/overhead 
Vraag 27 
Wanneer is het weer mogelijk om de publieksbalies in het gemeentehuis te bezoeken, zonder 
voorafgaand een afspraak te maken? 
 
Pag. 46 Paragraaf A Lokale heffingen 
Vraag 28 
Wat is de status van de nog te plaatsen ondergrondse afvalcontainers in het oude centrum van 
Monnickendam? 
 
Pag. 66  
“Voor. het aantrekken van geld in 2023 is rekening gehouden met een rentepercentage van 0,66%” 
Vraag 29 
Hoe realistisch is deze aanname? 
 
Pag. 68 Paragraaf E Bedrijfsvoering 
Vraag 30 
Wat verstaat het college concreet onder “Datagedreven werken in de digitale transformatie”? 
 
Pag. 69 
“Het college heeft en houdt waar mogelijk een actieve rol in samenwerkingsgremia.” Deze uitspraak lijkt 
haaks te staan op de opmerking op pagina 19 dat er sprake is van “ een kritische blik op 
samenwerkingsgebied aan de hand van expliciet genoemde criteria”. 

Vraag 31 
Kan het college deze discrepantie toelichten? 
 
Pag. 71 
Vraag 32 
Er zijn 4,5 FTE alleen bezig voor regionale partners. Wat is de exacte verdeling van de FTE’s over de 
verschillende samenwerkingsverbanden?  
 
Pag. 101 
Vraag 33 
Wat is de status van het plan “Natuuradvies Hemmeland (177-13 van 21 januari 2021)”, waar €855.000,- 
geïnvesteerd zou worden in onderhoud en verbetering van het Hemmeland, waarover uitgebreid in deze 
raad is gesproken?  
 
Vraag 34 
Wat is de stand van zaken inzake natuurcompensatie op respectievelijk 3 punten in het Hemmeland, 
specifiek voor het Mirror Waterhotel en het Galgeriet? 

 
 


